

Franckesche Stiftungen zu Halle

Liber Latinus In Vsum Puerorum Latinam Linguam Discentium Editus

Büsching, Anton Friedrich

Berolini, 1767

VD18 1347295X

De re pecuaria.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-190266

sunt tempora, quoniam duae quoque olerum sationes: nam et autumnus et vere plurima feruntur. Cum sationis appropinquat tempus, ante exherbandus est hortus, stercorandusque, et ita diligenter fossione iterandus, ut fimo terra commisceatur. Humus refossa in *areas* diuiditur, quae tamen sic informandae sunt, ut facile runcantium manus ad dimidiam partem latitudinis earum perueniant, ne qui prosequuntur herbas, semina proculcare cogantur, sed potius per *semitas* ingrediantur, et alterna vice dimidias areas eruncent.

De re pecuaria.

Scio, quosdam prudentes agricolas pecoris gregariorumque pastorum abnuisse curam, et eam velut inimicam professionis suae disciplinam constantissime repudiasse. Neque inficior, id eos aliqua ratione fecisse, quasi sit agricolae contrarium pastoris propositum: cum ille quam maxime subacto et puro solo gaudeat, hic novali, graminosoque: ille fructum e terra speret, hic e pecore. Ita fit, ut quod arator abominatur, contra pastor optet, herbarum proventum. Sed in his tam discordantibus votis est tamen quaedam societas, atque coniunctio: quoniam et pabulum e fundo plerumque domesticis pecudibus magis, quam alienis depasce-re ex usu sit, et copiosa stercoratione, quae contingit e gregibus, terrestres fructus exuberant.

Nec